
Vereniging BAM Gepensioneerden

2023•1
BAMformatie





1

Bestuur
Voorzitter
Nico Dirkzwager
Vice-Voorzitter / Communicatie
Eric van Baarsel
Secretaris
Willem Aberson
Penningmeester
Jan Brouwer
Activiteitencommissie
Cor Cornelisse
Contactpersonen en leden
Reinier Schuring
Sociaal Economische Commissie
Frits Scheublin

Redactie BAMformatie
Eric van Baarsel
Hilde Duin 

Redactieadres BAMformatie
Duinlaan 139 
2554 ES Den Haag 
Mobiel: 06 513 15 330 
E-mailadres: eric@evanbaarsel.nl

Informatieadres VBG 
Secretariaat: Els Oosterlaken-van Tol
H.J. Nederhorststraat 1
2801 SC Gouda
Tel.: 0182 59 04 05 
Website: www.bam-gepensioneerden.nl
E-mailadres: vbg@bam.com

IBAN nummer NL37 RABO 0188 6797 15
Vereniging BAM Gepensioneerden te Leerdam

De vereniging is aangesloten bij de Koepel 
Gepensioneerden.

Reinier Schuring, Frits Scheublin, Cor Cornelisse, Nico Dirkzwager, Willem Aberson, Jan Brouwer, Eric van Baarsel

Inhoudsopgave
Pag. 2  Van de redactie
Pag. 3  Van het bestuur
Pag. 4  Van de SEC
Pag. 5  Van de Activiteitencommissie
Pag. 6  Activiteitenprogramma
Pag. 8  Als bouwen je hobby blijft
Pag. 10  Kruiwagens
Pag. 11  Onderzoek voorouders (genealogie)
Pag. 14  BAM Actueel
Pag. 16  Personalia

Nummer 2023 – 1 / Maart (nr. 107)



2

Van de redactie
Net terug uit 27 graden op Tenerife zet ik mij 
met twee truien en een dikke lange broek aan 
het schrijven van dit stukje voor alweer de 
eerste BAMformatie van het jaar 2023. Een 
bijzonder jaar, want VBG bestaat vijftig jaar. In 
de eerstvolgende editie van ons verenigingsblad 
zullen we daar extra aandacht aan besteden.

De afgelopen tijd hebben we overleg 
gevoerd met de ontwerper en drukker van 
BAMformatie om nieuwe afspraken te maken 
over de kosten. Het inflatiespook is ook 
niet voorbijgegaan aan The Creative Hub 
(ontwerper) en de Repro (drukker) in Bunnik 
en dus hebben we gesproken over een voor 
alle partijen aanvaardbare kostenstijging. 
Voor 2023 zijn de afspraken gemaakt en is 
de productie van ons verenigingsblad onder 
de vastgelegde voorwaarden dus verzekerd. 
Belangrijk criterium is het aantal pagina’s, 
waarbij het aantal pagina’s per editie in 2022 als 
uitgangspunt is gehanteerd. Ondergetekende 
zal derhalve strenger toezien op de lengte 
van de aangeleverde bijdragen en natuurlijk 
ook op het aantal. Zo nodig zal het schrapijzer 
worden ingezet, waarvoor bij voorbaat begrip 
wordt gevraagd. De schrijvers zullen worden 
geïnformeerd over de inmiddels opgestelde 
richtlijn voor de lengte van de bijdragen voor 
BAMformatie, uitgedrukt in aantal woorden.

Bezien zal nog worden of de opmaak van ons 
blad aanpassing behoeft om de leesbaarheid te 
vergroten. Ook daar zijn kosten mee gemoeid, 
dus enige terughoudendheid wordt betracht.

Een uiterst belangrijke mededeling van 
de voorzitter mag niet aan de aandacht 
ontsnappen. Evenmin, maar wel van andere 
orde, is het bericht over de veelbelovende 
resultaten van BAM in het jaar 2022 en een 
goed gevulde orderportefeuille.

Het eerste nummer van BAMformatie van 
een nieuw jaar is uit traditie de dunste, omdat 
er dan nog niet valt te rapporteren over onze 
activiteiten. Maar die komen er zeker aan en de 
Activiteitencommissie heeft een aantrekkelijk 
activiteitenprogramma samengesteld, dat in 
deze editie is opgenomen. Ook wordt kort 
teruggeblikt op het afgelopen jaar.

Vanuit de SEC worden we uitvoerig bijgepraat 
over het nieuwe pensioenstelsel. Het blijft een 
ingewikkelde materie maar raakt ons allemaal 
en dus is het goed om de ontwikkelingen 
te volgen. VBG doet er alles aan om onze 
belangen op het terrein van de pensioenen zo 
goed mogelijk te behartigen en daar wordt veel 
tijd en energie in gestoken.

Zoals gebruikelijk hebben onze vaste auteurs 
hun bijdragen weer geleverd, al dan niet onder 
hun pseudoniem. Timmerman verhaalt over 
zijn ervaringen met een lekke band en Tuinman 
duikt in de geschiedenis van onze en vooral 
zijn voorouders. Wellicht aanleiding om zelf 
ook eens onderzoek te doen naar de eigen 
stamboom.  
 
Henk Roodenburg, die in 2020 in een driedelige 
serie in BAMformatie schreef onder de titel 
“Familie Roodenburg, een bouwdynastie bij 
HBM/HBG in de 20ste eeuw”, beschrijft nu de 
renovatie van een bijzondere houten woning in 
de Hoekse Waard.   
BAM Actueel en Personalia ontbreken  
nu ook niet.

Veel leesplezier. 
 
Eric van Baarsel

 

 

 
 
 
 

Kopij voor BAMformatie  
2023-2 graag inleveren  
bij de redactie vóór 4 juni 2023
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Van het bestuur
Alsof de wereld nog niet genoeg grote 
problemen op haar bord heeft liggen, werden 
Turkije en Syrië getroffen door een enorme 
aardbeving, waarbij meer dan 50.000 mensen 
om het leven kwamen. De gevolgen van deze 
tragedie zijn onbeschrijfelijk. Zelf heb ik wel 
eens een behoorlijke aardbeving meegemaakt, 
toen ik me bevond op de tiende verdieping 
van een hotel in Taipei. Een hele vreemde 
gewaarwording was dat. Er was nauwelijks 
enige schade, omdat daar de gebouwen 
ontworpen en gebouwd worden volgens 
wettelijk vastgestelde aardbevingscriteria.

Inmiddels is het nieuwe verenigingsjaar van 
start gegaan; het jaar waarin onze mooie 
vereniging vijftig jaar bestaat. In de eerste 
bestuursvergadering van 2023 op 20 januari 
werd besloten om het vieren van deze mijlpaal 
een sober karakter te geven, gezien de huidige 
financiële situatie van onze vereniging.

Tevens is het jaarprogramma met activiteiten 
besproken, hetgeen er weer aantrekkelijk 
uitziet. Ook werd de laatste hand gelegd aan 
het jaarverslag 2022, dat in mei zal verschijnen. 
Verder wordt hard gewerkt aan het actualiseren 
van ons Huishoudelijk Reglement en het 
herinrichten van onze verzameling Regelingen 
en Protocollen.                                                   
                                                                                   

 
In dezelfde vergadering kondigde 
ondergetekende aan, dat hij noodgedwongen 
om gezondheidsredenen besloten heeft om af 
te treden als voorzitter van VBG. Tijdens  
de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering 
(ALV), die gehouden zal worden op 1 juni 2023 

in Avifauna, zal dat aftreden geëffectueerd 
worden. Met veel plezier heb ik de functie van 
voorzitter vijf jaar lang bekleed, maar ik heb 
geen andere keus dan voorrang te geven aan 
hoe om te gaan met de ongemakken die bij de 
ziekte van Parkinson horen. Naar een opvolger 
wordt gezocht.  

Op 26 januari heeft een vertegenwoordiging 
van het bestuur kennis gemaakt met Jacomien 
Dijkstra, die ons directe aanspreekpunt is bij 
BAM als opvolger van Sven van de Wynkele. 
Jacomien is Executive Director Human 
Resources BAM Nederland. Uitgebreid werd 
besproken waar VBG voor staat en wat BAM 
bijdraagt om de vereniging goed te laten 
functioneren. Duidelijk werd gevoeld dat de 
Koninklijke BAM Groep VBG een warm hart 
toedraagt.                                                                                                                                      

 
 
Jacomien Dijkstra

Op 30 maart zal overleg plaatsvinden tussen 
Ruud Joosten, CEO van BAM en een aantal 
bestuursleden. Hij zal dan worden bijgepraat 
over de gang van zaken.                                                                      

Op 17 februari is BAM naar buiten getreden 
met de jaarcijfers voor het afgelopen jaar 2022. 
Er werd afgesloten met fors meer winst dan in 
2021. De brutowinst bedroeg € 350 miljoen, 
hetgeen iets boven de doelstelling was van 4% 
op een omzet van € 6,6 miljard. De nettowinst 
bedroeg € 180 miljoen; een aanzienlijke 
verbetering vergeleken met 2021, toen een 
nettowinst behaald werd van € 18 miljoen. 
De orderportefeuille bedraagt € 10 miljard. 
Voor het eerst in jaren wordt weer dividend 
uitgekeerd.  
 
Nico Dirkzwager 
Voorzitter

Nico Dirkzwager
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Van de Sociaal  
Economische Commissie 
De Tweede Kamer heeft de nieuwe 
pensioenwet goedgekeurd. Nu de Eerste 
Kamer nog. Dat wordt spannend, want de 
regering heeft daar geen meerderheid. Met de 
hulp van enkele oppositiepartijen lijkt de wet 
daar toch wel een haalbare zaak. Complicatie: 
na de verkiezingen voor de Provinciale Staten 
wordt een nieuwe Eerste Kamer gekozen, die 
op 1 juni aan het werk gaat. Het is nog maar 
de vraag of daar een meerderheid te vinden 
is. Immers, in het pensioenakkoord, waar 
het allemaal mee begon, staat als doel: een 
koopkrachtiger pensioen en een transparanter 
systeem. Volgens sommige partijen zullen 
beide doelstellingen niet gehaald worden. Dus 
waarom doorgaan?

Intussen gaan de Sociale Partners 
en de pensioenfondsen door met hun 
voorbereidingen voor het geval de wet wel 
door de Kamer komt. Het is zo afgesproken, 
dat de Sociale Partners in de CAO de 
pensioenregeling voor een bedrijfstak regelen. 
Ze spreken af hoe hoog de premie zal zijn 
en wat we daarvoor krijgen. Vervolgens krijgt 
het pensioenfonds de opdracht van Sociale 
Partners om die regeling uit te voeren. 
Het fonds kijkt of dat inderdaad voor de 
afgesproken premie kan.

De planning: 

1. De Sociale Partners sturen op 1 juli 
2023 hun concept transitieplan naar de 
pensioenfondsen. 

2. Op 1 januari 2024 moeten die 
transitieplannen definitief zijn.

3. De pensioenfondsen maken vervolgens 
een implementatieplan dat op 1 januari 
2025 klaar moet zijn. 

4. De Nederlandse Bank moet dan al die 
plannen nog goedkeuren.

5. En uiterlijk op 1 januari 2027 gaan de 
pensioenfondsen dan over. 

De Nederlandse Bank

Niet meedoen is eigenlijk geen optie. 
Nieuwe pensioenen moeten volgens de 
nieuwe pensioenwet worden opgebouwd. 
Als een fonds niet meedoet, mogen de oude 
pensioenen blijven zoals ze zijn. Dan moet 
dat fonds dus oude en nieuwe pensioenen 
in gescheiden administraties onderbrengen. 
Of gepensioneerden individueel bezwaar 
kunnen maken tegen de overgang is nog niet 
duidelijk. Enerzijds is de gedwongen overgang 
in strijd met het eigendomsrecht. Anderzijds 
kan worden aangevoerd dat er zwaarwegende 
economische en maatschappelijke belangen 
zijn die de overgang onvermijdelijk maken. Om 
een run op de rechtbanken te voorkomen komt 
er een arbitrage-instituut dat klachten in eerste 
instantie zal beoordelen. Een daaropvolgende 
gang naar de rechter is echter niet uitgesloten.

Wat doet VBG? We hebben een zetel 
in het Verantwoordingsorgaan van 
het Bedrijfstakpensioenfonds voor de 
Bouwnijverheid (bpfBOUW). Daar hebben we 
adviesrecht. Bij de Sociale partners hebben 
we hoorrecht. We zullen het hoorrecht en het 
adviesrecht zo goed mogelijk gebruiken om de 

Tweede Kamer keurt Pensioenwet goed
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belangen van onze leden te behartigen. We 
werken daarbij samen met de gepensioneerden 
van Ballast Nedam en Volker Wessels. Samen 
weten we meer. Daarnaast verzorgt de Koepel 
van Gepensioneerden cursussen om ons voor 
te bereiden op onze taak. 

 
De meeste leden van VBG krijgen hun 
pensioen van een bedrijfstakpensioenfonds 
voor de bouw, voor Rail & OV of van een 
van de metaalfondsen. Maar BAM heeft ook 
pensioenen verzekerd bij Aegon en Nationale 
Nederlanden. In de meeste gevallen volgt BAM 
voor die fondsen de indexering die bpfBOUW 
geeft, echter met een maximum van 3%. Dat 
was geen probleem in het recente verleden, 
want BpfBOUW gaf de laatste 10 jaar nooit 
meer dan 3%. Maar dit jaar is dat anders. 
BpfBOUW verhoogt de pensioenen met 
14,52%. Gezien de sterke inflatie is 3% dit jaar 
echt te weinig. We maken ons in het overleg 
met BAM sterk voor een hogere toeslag.

Frits Scheublin 
Voorzitter SEC 

Van de Activiteitencommissie
In het prille begin van 2022 zag het er nog niet 
gunstig uit voor onze recreatieve dagen. Vanaf 
medio januari kwam echter de versoepeling van 
de coronamaatregelen op gang en pakten we 
de draad weer op. Gedurende de rest van het 
jaar waren er geen belemmeringen.

Ook het weer werkte goed mee. Het was 
soms wat fris, meestal droog (op een heuse 
onweersbui na) en regelmatig zonnig met een 
aangename temperatuur.  

Op de negen georganiseerde activiteitendagen 
ontvingen we 717 leden en partnerleden, 
waarvan er 389 één of meerdere keren 
meegingen. Iets minder dan verwacht, mogelijk 
veroorzaakt door nog wat coronazorg, een licht 
vergrijzing en een terugloop van het ledental. 

De partners van de commissieleden en 
een aantal vrijwilligers hielpen opnieuw bij 
het inschrijven en uitdelen van bonnen, 
programma’s e.d., waarvoor onze hartelijke 
dank. 

De laatste uitnodigingen hebben we met foto’s 
van de te bezoeken locaties aantrekkelijker 
gemaakt. Op de uitnodiging staat tevens 
een lidnummer vermeld om over te nemen 
op het aanmeldingsformulier. Zowel het 
jaarprogramma, de uitnodiging en het 
aanmeldformulier komen op de VBG-website 
te staan. Gezien de vele aanmeldingen die 
we ontvingen via scannen en met gebruik van 
smartphones, zal dit aanmeldformulier hierop in 
de nabije toekomst gaan aansluiten.

Langzaam betreden we als vereniging het 
pad der digitalisering. Mogelijk kunnen de 
betalingen van de gevraagde eigen bijdragen in 
de toekomst ook digitaal afgehandeld worden.

Er waren geen noemenswaardige incidenten. 
Wel moesten we een deelnemer op de Floriade 
per taxi naar huis laten brengen. Hij was onwel 
geworden maar knapte thuis gelukkig snel weer 
op.

Het Activiteitenprogramma voor dit jaar is 
rond met excursies en bijeenkomsten, die het 
bijwonen waard zijn. Ga voor het volledige 
jaarprogramma 2023 naar de volgende pagina’s 
en kijk ook op onze eigen website (bam-
gepensioneerden.nl) bij Activiteiten.

Wij begroeten jullie graag ook dit jaar weer op 
onze recreatieve activiteiten dagen.

Hebben jullie suggesties voor weer nieuwe 
bezoeklocaties, schroom niet en laat het ons 
weten.

De Activiteitencommissie
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Activiteitenprogramma 2023 

Voorjaarsexcursie - bezoek ‘op’ Urk   
donderdag 13 april 2023 (extra dag op 2 mei i.v.m. succesvolle inschrijving)

De voorjaarsexcursie is op 13 april met een bezoek ‘op’ Urk en een boottocht met lunch aan 
boord op het IJsselmeer. In de middag een Ginkiestocht, zoals de wandeling door het stadje wordt 
genoemd. Leden die wat moeilijk ter been zijn blijven aan boord voor een klederdrachtshow. Voor 
een facultatief diner aan het eind van de dag gaan we naar Restaurant-Bistro De Zeebodem in Urk 

. 

Voorjaarsbijeenkomst en Algemene Ledenvergadering bij Avifauna in Alphen a/d Rijn 
donderdag 1 juni 2023

De voorjaarsbijeenkomst met ALV vindt plaats op 1 juni in het Park Avifauna in Alphen a/d Rijn. In de 
middag is er volop ruimte om het park te bezoeken, elkaar te ontmoeten en gaan we van daaruit nog 
een uurtje varen door het Groen Hart en over het Braassemermeer.  
 

Petanquemiddag (Jeu de Boules) bij PVG in Gouda   
vrijdag 21 juli 2023

Voor de petanquemiddag op 21 juli zijn we weer te gast 
bij de Petanque Vereniging Gouda in Gouda. Hier krijgen 
we voorlichting hoe het spel echt gespeeld moet worden 
en strijden we met en tegen elkaar. Na afloop genieten 
we van een drankje en een warm/koud buffet.
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Golfdag met clinic in Lieren bij Apeldoorn   
donderdag 17 augustus 2023

De traditionele golfdag is op 17 augustus op de vertrouwde 
banen van Golfvereniging De Scherpenbergh in Lieren 
vlakbij Apeldoorn. Deze keer ook weer met een clinic waar 
leden kennis kunnen maken met deze uitdagende sport. 
Natuurlijk weer met een gezellig diner en prijsuitreiking aan 
het eind van de dag. 
 

Najaarsbijeenkomst bezoek aan ’s-Hertogenbosch   
donderdag 7 september 2023

De najaarsbijeenkomst op 7 september brengen we door in het Brabantse ’s-Hertogenbosch. Na 
ontvangst in Hotel Central op de Markt gaan we naar keuze naar de St. Janskathedraal of maken we 
een stadswandeling. In de middag genieten we van een vaartocht over de Dieze. Ter afsluiting wacht 
nog een gezellig diner. 
 

 

Najaarsexcursie bezoek aan Vrijheidsmuseum in Groesbeek en varen   
donderdag 2 november 2023

De najaarsexcursie op 2 november brengt ons in het nieuwe Vrijheidsmuseum in Groesbeek. 
Vervolgens stappen we op de bus die ons vervoert naar de Waalkade in Nijmegen om aan boord 
te gaan van de Pannenkoekenboot voor een vaartocht over de rivier om de stad vanaf het water te 
zien. Als lunch gaan we ‘onbeperkt’ genieten van heerlijke, verschillende soorten pannenkoeken.
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Als bouwen je hobby blijft
Dit is het verhaal van Henk Roodenburg over 
het rigoureus herstellen van één van de 225 
door Noorwegen geprefabriceerde houten 
woningen, geschonken na de verwoestende 
watersnoodramp, nu 70 jaar geleden. 
De Scandinavische landen leverden 539 
bouwpakketten als hulp ter vervanging van de 
duizenden woningen, die waren verdwenen 
in de golven. Hiervan kwamen er 36 terecht 
in het buurtschap Nieuwendijk in de Hoekse 
Waard, onderaan de dijk, recht tegenover het 
eiland Tiengemeten in het Haringvliet. Henk 
noemt dat “hulpvaardigheid met een hart na 
een verwoestend drama”. 

Zijn zoon Marco met zijn partner Annelies 
zochten en vonden hier een rustpunt in hun 
drukke werkzame leven in de dynamische 
stad Rotterdam. In 2017 werd Marco de 
dolenthousiaste eigenaar van deze aan 
de Oslostraat 8 gelegen, goed ogende 
maar in zorgelijke staat verkerende 
Noorse watersnoodwoning met een 
aanpassingsgeschiedenis van 65 jaar. 

Het verhaal van Henk
Het woningontwerp is rechthoekig van 
vorm, circa 6,5 x 6,5 m met een uitbouw van 
circa 1,5 x 3,5 m, in twee bouwlagen met 
een zadeldak. De invulling was simpel met 
eenvoudige basisvoorzieningen. Op de begane 
grond de entree, het toilet en doucheruimte 
(voor die tijd al een grote vooruitgang), een 
woonkamer en een keuken. Centraal een 
gemetselde schoorsteen die vermoedelijk 
ook een stabiliteitsfactor is. Vanuit de entree 
een trap naar de verdieping met vier kleine 
slaapkamers.

Tand des tijds.
Een aantal woningen met een 
houdbaarheidslabel van naar schatting 50 jaar 
is verbeterd met minder onderhoud-vragend 
zandkleurig gevelmetselwerk. Onderhoud-
technisch een uitstekende oplossing, maar 
deze verstening doet afbreuk aan het karakter 
en de waardigheid van de woning, die 
voortkwam uit de Noorse cultuur.  

Hoe aantrekkelijk ook, het tast de ziel 
ervan aan en doet zo’n huis veranderen 
in een Nederlands product. Misschien is 
het dat wat voorbijgangers enthousiast 
laat reageren op de voor de Oslostraat 8 
gekozen verbeteroplossing voor een door 
de tand des tijds toch behoorlijk aangetaste 
gevel. De woning, neergezet in 1954, werd 
in 1983 uitgebreid met een uitbouw van circa 
4,5 x 6,5m. De gevel veranderde van een 
donkerrode kleur in een lichte crèmekleur. 
Het geheel suggereerde een eenheid 
te zijn. De gevel, een wegrottende oase 
voor de houthandel, was met kit, verf en 
epoxyreparaties toonbaar gehouden. Het 
moment van interventie diende zich snel aan.

Oude situatie
 
Hun aanvankelijke uitbreidingsplannen in 
combinatie met het opknappen en het isoleren 
van de gevel en het dak moesten als financieel 
onhaalbaar worden vereenvoudigd. Een 
uitbreiding zat er niet in. Hiermee nam de druk 
op een ‘nieuwe jas’ toe. Het vinden van een 
bouwkundige aannemer, die een dergelijke 
klus tot een goed einde zou kunnen brengen, 
was door twee jaar coronabeperkingen en de 
daaropvolgende hausse in de bouw, niet te 
vinden.  
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Prijsaanvragen werden beleefd afgewezen 
en toezeggingen geannuleerd. Dan maar 
zelf doen? Hoe ga je om met de wonderlijke 
geschiedenis van het huis? Hoe bouw je voort 
op wat er is? Waar ken je waarde aan toe? En 
hoe neem je die mee in het nieuwe verhaal? 

Hoe ga je om met de geschiedenis van een 
Noorse watersnoodwoning.
Het gevoel krijgen over de geschiedenis begon 
in het Watersnoodmuseum in Ouwerkerk. Het 
gesprek met Jaap Schoof, de net afgezwaaide 
directeur van het museum die eigenlijk nog als 
enige deskundige de vragen over een Noorse 
watersnoodwoning kon beantwoorden, was 
uitgebreid en zeer plezierig. Ook verwees hij 
naar het boekwerkje “Geschenk woningen, 
Toen en Nu”. Uit dit gesprek en de inhoud 
van het boekje werd veel maar niet alles 
duidelijk. Wel hoe globaal de Noorse hulp, 
de bouw en de toewijzing van de woningen 
tot stand kwamen. Niet hoe zo’n woning in 
details in elkaar stak. De Noorse architect Kurt 
Jørgensen ontwierp een houten bouwpakket 
dat per schip naar Nederland kon worden 
vervoerd en vanuit een haven kon worden 
gedistribueerd naar door de autoriteiten 
aangewezen bouwlocaties. Het bouwpakket 
werd kennelijk door Nederlandse aannemers 
op gemetselde funderingen gestapeld en 
afgebouwd.   

 
 
 
 
 
In het Nederlandse Openluchtmuseum te 
Arnhem en in Sint Annaland staan Noorse 
museumwoningen, die nog de oorspronkelijke 
vorm en kleurkeuzes verbeelden. Ook een 
vakantiereis door Noorwegen bevestigde het 
idee over deze houten woningbouw in al zijn 
variaties en kleuren. Dat Noorwegen houten 
bouwpakketten kon verzorgen, heeft alles te 
maken met hun immense houtvoorraad en 
cultuur. Het uitgangspunt van de vernieuwing 
wilden we laten passen bij deze cultuur. Dit 
respect had de vorige eigenaar ook gehad 
bij de door hem gebouwde uitbreiding. De 
opknapbuurt anno 2022 moest derhalve in 
hout. Ook al zou dat vaker dan wenselijk is 
een schilder vrolijk maken.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Noorse schenkwoningen in Nieuwendijk 
 
Hoe bouw je voort op wat er is?             
Ondanks de beschikbare algemene informatie 
over de Noorse schenking was er buiten wat 
fotomateriaal zonder destructief onderzoek 
geen detailinzicht te krijgen over de samen-
hang van de constructie. Maatvoeringen en 
materiaalkeuzes van toen bleven nog even 
onzichtbaar. Eventueel wordt daar In een vol-
gende bijdrage nog aandacht aan besteed.  
Meten is weten. Door te meten kom je er bij-
voorbeeld achter dat het 1954-deel, 9 cm 
scheef is weggezakt en dat het 1983-deel 
nog recht staat. Een puzzel om het aanzicht 
horizontaal te laten lijken. Een van de later 
geplaatste kolommen is meer dan 6 cm gezakt 
en geeft het dak een geknikte daklijn.
 
Waar ken je waarde aan toe?                           
Al snel werd duidelijk dat de in 1983 vergrootte 
gevelopeningen voor de uitbouwaanpassingen 
constructief een grens moet zijn. Het restant 
van de gestapelde houten aanvankelijke 
kopgevel moet blijven bestaan en zo 
nodig verbeterd. De in de loop van de tijd 
al vervangen en daarna gerepareerde 
gevelkozijnen -in zowel meranti als aluminium 
uitgevoerd- moeten, op vier houten kozijntjes 
en een aluminium schuifpui na, worden 
vervangen. De verticaal gestructureerde 
gevelbekleding was over de onderste 0,5 m en 
in alle plaatsen van de gespijkerde bevestiging 
door op- en intrekkend vocht kuis verrot. Soms 
maskeerde alleen de verf de verrotting. Tussen 
duim en wijsvinger waren deze verrottingen 
te verpulveren. De houtprijzen schoten door 
de Oorlog in Oekraïne door alle plafonds 
en dwongen zoveel als mogelijk gebruik te 
maken van het aangetaste gevelhout door 
de verrotting er af te zagen. Deze geveldelen 
kregen een tweede leven als grondhout voor 
de nieuwe houten gevelbeschieting.
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Het nieuwe verhaal.                                      
Grote uitbreidingswensen zijn vervallen, 
wel zijn inpandig de nodige verbeteringen 
aangebracht. De vorm van het huis blijft 
zoals het is. Het dak en de gevels worden op 
het in 1954 gebouwde gedeelte geïsoleerd. 
Op het nieuwe dakbeschot komen nieuwe 
oranjekleurige pannen terug. Onderaan de 
gevels komen grijze kunststof plinten en 
krijgen ze, op vier kozijnen na, nieuwe kozijnen 
en ramen. 

Voor de horizontaal gelaagde gevelbekleding 
van Zweeds Douglas rabatdelen is gekozen 
voor een zwarte kleur. Dat geeft een heel 
andere uitstraling dan wat 40 jaar lang 
verticaal en crème was. De kozijnen en 
windveren worden wit. Onder de in 1983 
gebouwde en verzakte dak-overstekken 
komen slankere stalen kolommen met een 
stelinrichting. 

Nieuwe situatie

De Noorse charme van de nieuwe gevelopzet 
contrasteert met de in metselwerk aangepaste 
andere Noorse woningen. Het onderhoud van 
Oslostraat 8 is ondergeschikt gemaakt aan de 
gewenste uitstraling.  
 
Deze bewuste keuze werpt vruchten af. Voor 
de materiaalkeuzes en nauwgezette uitvoering 
is er veel lof uit de omgeving die men ook laat 
blijken. De gevel is nu klaar, acht maanden na 
de start op 21 juni 2022.   

Het dak, voorzien van verbeterde Hollandse 
pannen, ziet er nog haveloos uit. Een 
gedeeltelijk weggezakt deel van het dak 
met beschadigde schots en scheefliggende 

pannen en verrotte dakgoten, schreeuwt  om 
vervanging. De hoop is nu gevestigd op een 
aannemer uit de omgeving. Dé grote vraag 
hangt nog boven de markt: ”Heeft hij tijd en is 
het betaalbaar?”.

Henk Roodenburg

Zo te lezen krijgt dit verhaal nog wel een 
vervolg. Voor Henk betekent het, dat hij nog 
vele ritten van Rijswijk naar de Hoekse Waard 
gaat maken. Trouwens met groot plezier. Het is 
magnifiek om door deze polder te rijden. In het 
afgelopen jaar heeft hij er fysiek al meer dan 
900 uur aan gewerkt, naast de vele uren thuis 
voor het ontdekken van de detaillering en het 
maken van werktekeningen. Omdat hij bijna 
alles alleen moest doen, heeft hij inventief 
allerlei hulpmiddelen verzonnen en gemaakt 
om dat mogelijk te maken. Voor Henk blijft de 
vraag wie toentertijd de funderingen hebben 
gemaakt, bouwpakketten hebben gemonteerd 
en de overige bouwwerkzaamheden hebben 
uitgevoerd. Wellicht zijn er leden onder ons die 
hier meer van weten.

Over zijn ideeën om wat te doen aan de 
gevaren van overstromende rivieren en nieuwe 
wateroverlast door de zeespiegelstijging, wordt 
later bericht.

Cor Cornelisse

Kruiwagens
Op kruiwagens moet je zuinig zijn, wat kan 
je daar niet mee bereiken? En als de band 
slecht wordt, meteen een nieuwe zoeken, ook 
vrijdags om vijf uur. In het buitengebied gaat 
dat niet vanzelf. De garage vlakbij kan wel mijn 
lek-diagnose bevestigen, maar kan niet zulke 
kleine bandjes bestellen. Dan maar naar die 
x-koop verderop.  
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Onderweg laat ik de fietsenmaker rechts 
liggen, heeft die zulke grote bandenlichters? 
De volgende garage heeft een ander verhaal: 
meneer, die kan niet hersteld, die moet 
vervangen, wij hebben ze niet. En die x-koop, 
zal ik er daar een gaan halen? Doet u wat u 
kan, dat zien we dan wel. 

In de x-koop hebben ze buitenbanden, maar 
ik moet een binnenband. De kassière weet 
ze wel en roept haar collega om. Die komt 
er meteen aangelopen. Ik moet slechts 
afrekenen.  
Dan omgekeerd en terug naar die garage. De 
monteur pakt hem aan, snijdt het ventiel van 
de oude, doet er de nieuwe binnenband voor 
in de plaats en pompt die op. Wat kost dat? De 
baas even vragen, hebt u geld? Nee, dat heeft 
de bank misschien, ik heb alleen een pasje. 
De baas zegt dat kost niets, komt u maar een 
nieuwe auto kopen. 

Wat denkt u, zal ik dat nog halen? Van mijn 
vrouw krijg ik nootjes toe.

Timmerman 
 

Onderzoek voorouders  
(genealogie)
 
Inleiding
Een jaar geleden kwam er, tijdens Coronatijd, 
bij mij een overzicht tevoorschijn met daarop 
stamboomgegevens van mijn familie. Van 
vijf generaties. Weet niet meer van wie ik dat 
indertijd heb gekregen. Waarschijnlijk van een 
oom.

Ik ben toen - omdat je in die tijd veel 
binnen moest zitten - gaan zoeken naar 
een genealogieprogramma. Ik kwam uit 
bij MyHeritage.nl, een site, opgezet door 
Israëliërs. Ze hebben een wereldomvattende 
database die je kunt raadplegen.  Er zijn ook 
andere sites. Geneanet is er daar een van. De 
presentatie van gegevens is daar anders. 
 
 
 

 
 
 
 
 
Het fijne is dat je achter je bureau door 
stambomen van andere familieonderzoekers 
kunt bladeren en gedeeltes op makkelijke 
manier kunt overnemen. Natuurlijk mits je 
een (premium) abonnement neemt. Je hoeft 
dus niet langs allerlei gemeentehuizen en/
of kerkelijke instellingen (voor geboorteaktes, 
huwelijks gegevens en notariële 
aankoopaktes) maar kunt de informatie op een 
eenvoudige manier naar binnen halen. Om zo 
je eigen familie in beeld te brengen. En dit niet 
alleen van Nederland maar ook over de hele 
wereld. Vrijwel alle beschikbare gegevens zijn 
grotendeels gedigitaliseerd en beschikbaar 
gemaakt.

Het begin
Het beginpunt is je ouders. Daarna je 
grootouders enzovoort. Met alle voornamen, 
huwelijkspartners en kinderen. Plus 
huwelijksdata, woonadressen, beroepen en 
titels. En dit vergezeld van beschikbare foto´s. 
Soms zitten hier ook familiewapens bij (vaak in 
kleur).

En ik werkte aan twee stambomen: die van 
mezelf en die van mijn vrouw. Zij heeft een 
Franse moeder en via dit systeem kwam 
ook haar Franse familie in beeld. Nou zul je 
denken: tot hoever kun je teruggaan in de tijd 
voor rechtstreekse afstamming? De meeste 
takken liepen terug tot 17e en 16e eeuw!  Dus 
al twaalf tot veertien generaties terug!

Maar als er personen van adel tussen zitten, 
is er veel meer opgeschreven en ook bewaard 
gebleven. Dan zie je eindeloos veel gegevens. 
En kom je zo eeuwen verder. Foto´s van 
stambomen, meestal in kleur, leiden je dan 
verder. 
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Je kunt de gegevens op allerlei manieren laten 
afdrukken.  
- als familieweergave.                                                                                                                                    
Dan zie je niet alleen de rechtstreekse 
voorouders maar ook ooms en tantes, 
neven en nichten etc. Je kiest dan het aantal 
generaties dat je wilt zien. Het maximum hierbij 
is vijf.  
 

 
 
- in een waaiervorm.                                                                                                                                 
Hier zie je alleen de rechtstreekse afstamming. 
Dus geen broers/zussen maar ouders, 
grootouders, betovergrootouders.

Elke generatie wordt het aantal personen met 
twee vermenigvuldigd (vader en moeder).
Tot tien generaties kun je het afdrukken. Op 
dit niveau kom je aan een waaier met aan de 
buitenring al 512 personen.  

Hiervoor moet je het op A3-formaat of groter 
gaan afdrukken wil je het nog kunnen lezen. 
 

 
Ook kan alles in een familieboek worden 
afgedrukt. Met alfabetische (gesorteerde) 
lijsten van persoonsnamen, woonplaatsen met 
heel veel diagrammen! Dat levert al gauw een 
boek op van 700 pagina´s.

Spannende zoektocht
De zoektocht is soms heel spannend. Het 
verleden komt tot leven. Er komen allerlei 
nieuwe namen in beeld. De woonplaatsen 
veranderen en je ziet allerlei beroepen. 
 
Van bakker, schoenmaker, herbergier tot 
burgemeester. En ook veel boeren die 
eeuwenlang in het zelfde dorp woonden.

Familieweergave
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Philippe Le Hardi

 
Soms stuit je op adellijke personen, graaf en 
gravin, vergezeld met hun wapenschilden.
Bij mijn stamboom kwam ik uit bij Philips II 
Le Hardi (de Stoute). Koning van Frankrijk 
(1245-1285). Voor mijn vrouw kwam ik uit 
bij Charlemagne, Karel de Grote, keizer van 
Roomse rijk (747-814). Dat lijkt erg bijzonder. 
Maar vergeet niet, dat er in Nederland wel 
tienduizenden personen leven die ergens van 
een koning afstammen. Dat geeft je wel een 
goed gevoel. 
 

Karel de Grote

Betrouwbaarheid
Je neemt allerlei stambomen van anderen 
over. Daarbij controleer je wel of de partners 
bij elkaar horen en de kindernamen hetzelfde 
zijn. Maar er kunnen fouten inzitten. Via 
een controle-module kun je er dan een 
aantal fouten uithalen. Je krijgt als optie ook 
foutmeldingen te zien, zoals: geboortedatum 
kinderen ligt vóór die van de ouders, persoon 
is te oud (dan meestal niet ingevuld dat ze zijn 
overleden).  
 

Deze fouten zijn vaak op te lossen door 
opnieuw weer eens naar de matches te kijken.                                                                                                  

Ook zijn er opmerkingen als: te jong getrouwd.
Maar het blijkt dat er bij adellijke families, 
in de 14e en 15e eeuw, op een leeftijd van 
12-14 jaar al werd getrouwd. Misschien om 
de bezittingen veilig te stellen en niet te laten 
versnipperen. Wat je bij de doodsoorzaak 
soms ook tegenkomt: overleden aan de pest. 
Of: ridder die op kruistocht is overleden, in 
Jeruzalem of Tunis. Maar ook aanduidingen 
als: overleden bij de slag van …… Die 
plaatsen waar gevochten is zijn vaak op 
internet op te zoeken. Dan zie je dat de data 
ook nog kloppen. Als je al bij Karel de Grote 
bent aangekomen is het niet meer ver naar 
de Romeinse tijd. Het wordt dan wel wat 
onbetrouwbaarder. Maar als je in de buurt 
van het jaar 0 terecht bent gekomen, kom je 
soms ook wel eens de tekst tegen: geboren in 
Pompeï. 
 

Tenslotte 
Het blijft een leuke speurtocht door de tijd, 
waar je onderweg allerlei nieuwe namen, 
plaatsen en beroepen tegenkomt. Je komt 
vaak terecht tot in de 16e of 17e eeuw! Je ziet 
ook dat de mensen in vroegere tijden vaak 
maar dertig tot veertig jaar oud werden. Maar 
ook toen kwamen er toch ook mensen voor 
die de tachtig of zelfs negentig jaar bereikten. 
Alles is geïllustreerd met persoonlijke foto´s, 
geschilderde portretten, familiewapens etc.  
De familieboeken die je kunt laten afdrukken 
bevatten soms meer dan 1000 pagina´s. Als 
je ervan houdt, levert die speurtocht heel veel 
gegevens, namen en foto´s op. 

Tuinman
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 Actueel      

Een stalen roldeur van 1 miljoen kg, met een 
breedte van 58 m en een hoogte van 14 m, 
is bij keersluis Kornwerderzand met hulp van 
een drijvende bok in de vroege ochtend van 8 
maart 2023 succesvol op de railbaan geplaatst. 
Voor deze klus werd de Matador 3 ingezet, een 
drijvende bok van 70 m hoog en 32 m breed. 
Naar verwachting kan de keersluis begin 2024 
weer in gebruik worden genomen.

Glaspoort en BAM Telecom starten een 
langdurige samenwerking. Hiermee kan 
Glaspoort de digitale connectiviteit in Nederland 
verbeteren. BAM Telecom zal zich richten 
op bedrijventerreinen door heel Nederland. 
Tienduizenden bedrijven worden hiermee 
aangesloten op het supersnelle en duurzame 
netwerk van Glaspoort. Het contract loopt tot 
2027 en stelt Glaspoort in staat om haar diensten 
uit te breiden naar nieuwe gebieden. 

De markante woontoren HIGHnote, een 
ontwikkeling van gebiedsontwikkelaar AM, 
ligt in het centrum van Almere en heeft met 
19 verdiepingen haar hoogste punt bereikt. 
Het appartementencomplex biedt ruimte 
aan 157 appartementen (huur) inclusief 66 
Friends-woningen en speelt programmatisch 
in op de woonwensen van woningstarters 
en woningdelers op de woningmarkt van 
Almere. Friends-woningen bieden betaalbare 
woonruimte aan mensen die samen en ook 
zelfstandig midden in de stad willen wonen. 

In december 2022 is door de Ministerraad 
goedkeuring gegeven voor de bouw van een 
Nieuw Hoofdkwartier voor de Defensiestaf in 
Brussel. De nieuwe hoog beveiligde site met 
verschillende gebouwen zal plaats bieden aan 
bijna 4.000 werknemers. In het hoofdgebouw 
zullen alle diensten van de Defensiestaf, de 
Algemene Dienst Inlichtingen en Veiligheid 
(ADIV) en het Cyber Command worden 
ondergebracht. De Design, Build & Maintain 
opdracht is gegund aan Be Defence, bestaande 
uit BAM, Jan De Nul, Eiffage en Cegelec.
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Network Rail is in Londen begonnen met de 
bouw van een nieuwe voetgangersbrug en 
liften op station Bexley, waardoor passagiers 
een volledig toegankelijk station zullen krijgen. 
Dit project zal naar verwachting in het late 
voorjaar van 2024 worden voltooid en zal 
zorgen voor een traploze toegang tot alle 
perrons van het station. Network Rail gaat 
samenwerken met aannemer BAM Nuttall om 
twee 16-persoons liften en een loopbrug te 
installeren. 

BAM UK & Ireland is een van de oprichters 
van de Nature Positive Business Pledge, een 
nieuw raamwerk dat is ontworpen om bedrijven 
te ondersteunen bij het aanpakken van het 
verlies aan biodiversiteit en bij te dragen aan 
natuurherstel. Deze oprichting volgt op de 
Biodiversiteitsconferentie van de Verenigde 
Naties, die plaatsvond in december 2022 en 
werd afgesloten met een baanbrekend akkoord 
om het verlies aan biodiversiteit tegen het einde 
van het decennium te stoppen en om te keren.

Jill, de tunnelboormachine (TBM) die de 
Silvertown-tunnel in Oost-Londen levert, heeft 
de rotatiekamer op de locatie in Greenwich 
bereikt, waarmee het boren van de eerste 
boring is voltooid. De TBM, genoemd ter 
ere van Jill Viner, de eerste vrouwelijke 
buschauffeur in Londen, voltooide zijn rit van 
1,1 km (1106 m) op 15 februari 2023. BAM 
Nuttall is een van de joint venture-partners. De 
opening wordt verwacht in 2025.

Het zes verdiepingen tellende gebouw van 
70.000 vierkante meter, ontworpen door Ryder 
Architecture en gebouwd door  
BAM Construction, is het nieuwe hoofdkantoor 
van Home Group en biedt een duurzame 
werkruimte voor 700 van de 3.500 
medewerkers. Het zal open en toegankelijk 
zijn voor de lokale gemeenschap en het is de 
eerste werkruimte in het VK die speciaal is 
ontworpen voor een post-Covid hybride manier 
van werken.
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Personalia
 
Van 02-12-2022 tot 27-02-2023:

Wij verwelkomen de  
nieuwe leden:

L. Bol (BAM Nederland)
Jacobs van Ruysdaelplein 36
2162 BH  LISSE
Tel.: 06 534 91 177

H. Bruggink (BAM 
Infratechniek)
Laagsestraat 28a
7637 PB  OUD-OOTMARSUM
Tel.: 06 539 96 075

A. van Dam  
Burg. van Engelenweg 39
8271 AK  IJSSELMUIDEN
Tel.: 038 331 39 07

R. Does (HBM/BAM)
Huizerweg 158
1402 AM  BUSSUM
Tel.: 06 304 15 195

J. de Goede (BAM 
Woningbouw/A & E)
Eiber 128
2411 LC  BODEGRAVEN
Tel.: 06 537 06 609

J.J.A. Hermans (BAM Advies 
& Engineering)
Kwikstaarthof 19
2841 NW  MOODRECHT
Tel.: 06 467 58 977

J. Huizer (BAM Infra 
Regionaal)
F.H.G. van Intersonlaan 40
3233 EK  OOSTVOORNE
Tel.: 06 158 32 016

Sj. van Leeuwen (BAM 
Materieelbeheer)
Mezenhof 5
8971 CR  GRUBBENVORST
Tel.:  06 421 62 670

W. Wittenberg (Wilma/BAM 
Woningbouw/Renovatie 

concepten)
Begijnenkamp 65
6662 TP  ELST (Gld.)
Tel.: 06 181 94 595
 

De volgende leden  
verhuisden naar:

C. Bakker
Raadhuisbuurt 9
1723 ME  NOORD-
SCHARWOUDE
Tel.: 072 561 57 58 
(ongewijzigd)

Mw. J.L. van Houten-Nijmeijer
“Den Bouw” 
Abersonplein 19, geb. C., app. 
18
7231 CR  WARNSVELD
Tel.: 0575 522 243 
(ongewijzigd)

Mw. A. Huijer-de Jong
Het Gastenhuis, app. 14
Kruithoorn 2
4208 CJ  GORINCHEM
Tel.: 0183 734 014

B. van Nes
Postadres: Smaragd 34
2651 RW  BERKEL EN 
RODENRIJS

K. Reiffers
“Lindezorg”
Berghemweg 10
5975 RJ  SEVENUM
Tel.: 0495 844 504 
(ongewijzigd)

L. Schol
Alblashof 42
2951 XR  ALBLASSERDAM
Tel.: 06 225 89 269 
(ongewijzigd)

J.J.D. Six Dijkstra
Kastanjelaan 11a

4128 SP  LEXMOND
Tel.: 0347 341682 
(ongewijzigd)

Mw. E.J. van der Voorst-van 
der Tweel
Meerstraat 24
1353 AX  ALMERE
Tel.: 06 444 44 342 
(ongewijzigd)

A. Vrolijk
“WZH Waterhof”
Polanenhof 130
2548 MC  DEN HAAG
Tel.: 070 214 35 93

De volgende leden  
hebben hun lidmaatschap 
opgezegd:

A. van den Berg
St. Francisbaai 25
2904 AC  CAPELLE AD 
IJSSEL

Mw. N. Brehm-Mosterd
Harriët Freezerlaan 19
6532 SL  NIJMEGEN

P.C. Buijk
Bellamyflat 34
4707 KP  ROOSENDAAL

T.C.H. Diergaarde
Burg. Hartogstraat 2
1461 BJ  
ZUIDOOSTBEEMSTER

H. van Diggelen
Van Goghstraat 51
8072 JW  NUNSPEET

J.W. van Dronkelaar
Bouwhofweg 27
7339 HB  UGCHELEN

J.W.L. Ferber
Tussenzicht 5
2741 NM  WADDINXVEEN
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F.H.A. Fusers
Van Riebeeckstraat 2
6045 GV  ROERMOND

Mw. J. Haak-de Ruit
Lange Heul 32
1403 NL  BUSSUM

Mw. H.J.M. de Haan-van Loon
Adigestroom 60
2721 AK  ZOETERMEER

R.A. Hollander
Geest 8 A
2513 VB  DEN HAAG

H.G.J. Holwerda
Albrechtsveld 107
2804 WG  GOUDA

Mw. M.J. Hylkema-Vink
Holenweg 22
5087 CN  DIESSEN

M.J.A. de Kinkelder
Résidence Diepenbrock
Cattepoelseweg 184
6815 CH  ARNHEM

W.T.M. Maas
De Stoelenmatter 7
5591 MP  HEEZE

J. Mein
Kinderbalk 47
1628 MD  HOORN

Mw. M.G. Otte-Pieterse
Hazenboslaan 38
2341 SC  OEGSTGEEST

E. Roelfsema
Mozartlaan 72
5384 CG  HEESCH

L.C.M. Stolwijk
Emmastraat 306
4205 BM  GORINCHEM

Mw. M.E. Veenstra-van 
Lohuizen
Ravellaan 14
2671 VT  NAALDWIJK

J.P.C. Verberne
Gertrudisboulevard 8
4615 MC  BERGEN OP 
ZOOM

H. van de Vin
Biemanstraat 16
6001 HS  WEERT

Th.G. Wubben
Binnenrotte 389
3011 HB  ROTTERDAM

Met leedwezen geven wij  
kennis van het overlijden 
van:

Oktober 2022:
Mw. J. Schram-Helmer
Westerdijk 12
2451 VA  LEIMUIDEN

26-11-2022:
Mw. L. Wursten-Overtoom
Van Duvenvoordelaan 92
2274 TB  VOORBURG

01-12-2022:
J.M.J. Hylkema
Holenweg 22
5087 CN  DIESSEN

03-12-2022:
Ch.J. de Vilder
Wilhelminastraat 5b
5801 BW  VENRAY

10-12-2022:
J.C. Wagensveld
Cloeckendaal 14
6715 JH  EDE

22-12-2022:
A.H. de Groot
Mw. Kuipers 
Rietbergplantsoen 59
2742 VE  WADDINXVEEN

01-01-2023:
Mw. K.M. Hemmes
Elvis Presleylaan 83
4462 BK  GOES

12-01-2023:
J. Brehm
Harriët Freezerlaan 19
6532 SL  NIJMEGEN

03-02-2023:
H.H.A. van den Heurik
Strausslaan 32
5751 EG  DEURNE

09-02-2023:
H.C.A. Rijken
Prof. Cornelissenstraat 84
6524 PJ  NIJMEGEN

13-02-2023:
A.M. Zonnenberg
Raadhuislaan 4
4251 VS  WERKENDAM

20-02-2023:
G. Kamp
Tuinstraat 17
1691 EN  HAUWERT
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Informatieadres
Vereniging BAM Gepensioneerden
H.J. Nederhorststraat 1
2801 SC Gouda
Telefoon (0182) 59 04 05
E-mail vbg@bam.com

De vereniging is aangesloten bij de  
Koepel Gepensioneerden


